
Artikel39 vragen over ontwikkelingen Het 
Klooster.

Geacht college,

Dinsdagavond kreeg de raad een rib met daarin de terugtrekking van Futuris als zorgaanbieder.
Door een snelle analyse van Wout van Are sbergen van het Eindhovens Dagblad, leek de vork anders 
in de steel te steken, daarom onderstaande vragen:

1 sinds wanneer zijn er problemen met Futuris, de gesprekken verlopen immers al langer moeizaam.

2 waarom is de raad van Waalre niet eerder geïnformeerd?

3 zijn de afspraken gemaakt met de oude, inmiddels vertrokken directeur of met Futuris?

4 wat is de juridische haalbaarheid/houdbaarheid van de gemaakte 
afspraken?

5 waarom is de raad van Waalre onjuist geïnformeerd, zoals lijkt uit de analyse van het Eindhovens 
Dagblad?

6 wat is de juiste status quo met Futuris?

7wat gaat er veranderen aan de toezeggingen naar de verenigingen nu de situatie lijkt te wijzigen.

Gelieve deze vragen voor beantwoording door te sturen naar het college.

Met vriendelijke groet, 

Fractievoorzitter GroenLinksWaalre 
Joke Beuger


